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Az összes az iskolák között létszámarányo
san kerül felosztásra, annak felhasználá
sáról az iskolaigazgatók és a tantestületek 
döntenek.

A fenti 2625 eFt pénzügyi forrásból az 
1992. évi költségvetési rendeletben 2000 
eFt előirányzat szerepel, 625 eFt pedig az 
általános tartalékból e célra elkülönített 
pénzeszközökből kerül felhasználásra.

A Képviselő-testület felhívja a jegyzőt, 
hogy az önkormányzati költségvetési rende
let módosításánál a fenti döntést vegye fi
gyelembe .

Határidő: 1993. szeptember 30.

Felelős : Unferdorben Anikó pü. irodavezető

Aki a középiskolások tankönyv- és füzetcsomag támogatásá
val egyetért, kérem szavazzon.

A Képviselő-testületi 18 igen szavazat, 1 tartózkodás mel
lett a következő határozatot hozta:

78/1993. (IV.30.) számú képviselő-testületi 

h a t á r o z '  a t  :

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-tes- 
tülete a várpalotai lakos középiskolai ta
nulók tankönyv- és füzetcsomag-vásárlását 
2.100 eFt-tal támogatja.

Ez az összeg a várpalotai állandó lakosú 
középiskolai tanulók számára egységesen 
1.500 Ft/hó. A helyben tanulók iskolájukban 
kapják meg a támogatást.

A vidéki iskolák várpalotai tanulói részére 
a kifizetés technikai lebonyolításának elő
készítésével a Képviselő-testület a Humán 
Közszolgáltatási Iroda vezetőjét és a Pénz
ügyi Költségvetési és Revizori Iroda veze
tőjét bízza meg.

A 2100 eFt az általános tartalékból elkülö
nített céltartalékból kerül felhasználásra.
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A Képviselő-testület felhívja a jegyzőt, 
hogy az önkormányzati költségvetési rende
let-módosításánál a fenti döntést vegye fi
gyelembe .

Határidő: 1993. szeptember 30.

Felelős : Unferdorben Anikó és
Madaras Annamária irodavazatők

4/11. A várpalotai 3250/33 hrsz-ú ingatlan értékesítése

Bizottsági vélemények:

Dr. B ú z á s  i István:

A Pénzügyi Vagyongazdálkodási Bizottság 7 igen szavazat, 
1 tartózkodás mellett javasolja a határozattervezet elfo
gadását .

L a n c z m a n n  József:

A Városrendezési és Kommunális Bizottság 5 igen szavazat
tal javasolja a határozattervezet elfogadását.

A n g y a l  Péterné:

A Péti Részönkormányzat egyhangúlag javasolja az előter
jesztést elfogadásra.

P a p p Gyula:

Az Intai Részönkormányzat egyhangúlag javasolja a határo
zattervezet elfogadását.

L e n g y e l  Csaba:

Hogyan történhet meg ilyen, ki ezért a felelős?

C z i f r a László:

Az előterjesztésből én úgy veszem ki, hogy maga a vásárló 
akadályozta meg a szerződés időben történő megkötését,
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A Képviselő-testület 18 igen szavazat, 1 tartózkodás mel
lett a következő határozatot hozta:

79/1993. (IV.30.) számú képviselő-testületi 

h a t á r o z a t  :

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testüle- 
te hozzájárul a várpalotai 3250/33 hrsz-ú, Vár
palota Város Önkormányzata tulajdonát képező 
ingatlan Kovács József Gábor és kk. Kovács And
rea Várpalota, Pipacs u. 8. szám alatti lakosok 
részére történő értékesítéséhez.
A vételárat 101.376,- Ft-ban, azaz: Egyszázegy- 
ezer-háromszázhetvenhat 00/100 forintban hatá
rozva meg.
Egyben a Képviselőtestület felhatalmazza Várpa
lota Város Polgármesterét a szerződés megköté
sére .

Ha t áridő: a hat. megküldésére: 1993.05.15. 

Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester

4/12. Pétfürdo Szabadtéri Színpad használatba adása

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Szeretném a Tisztelt Képviselő-testületet emlékeztetni a r 
ra, hogy döntöttünk már a témában és határozatban fogal
maztuk meg azt, hogy a bérleti szerződést jóváhagyásra a 
Képviselő-testület elé beterjesztjük.
A szerződéstervezetben több pontosítást javasol a Péti 
Ifjúsági Szervezet, melyek a következők:

A szerződéstervezet 1. pontjának végét "az ugyanott talál
ható és lakó által lakott 1 db önkormányzati bérlakást is 
magában foglaló felépítményekkel együtt. szövegrészt ké 
rik törölni, mivel a jelenlegi bérlő a korábbi nyilatko
zatát megváltoztatva továbbra is lakni kívánja a bérla
kást.

A szerződéstervezet 4. pontjában a II, III, IV. és V. ütem
ben eloiranyzott munkaiatokat 1994. 08. 01-re es attól az 
idoponttol számított minden ev augusztus Ol-i h a t a n d o r e ,  
utolsó ütemre előirányzott munkálatokat 1997.08. Ol-i h a 
táridőre teljesíti. Ezekre a datumokra kérném pontosítani, 
a 4. pont további resze változatlan marad.

Most pedig a bizottsági véleményeket kérném.
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Dr. B u z á s i István:

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag az előterjesztés elfoga
dását javasolja.

L a n c z m a n n  József:

A Városrendezési és Kommunális Bizottság az eredeti anya
got tárgyalta, nem pedig a most módosítottat. A bizottságnak 
a szerződés 1. pontjával kapcsolatban lenne egy módosító 
indítványa, amely addig megegyezik a polgármester úr által 
elmondottal, hogy az utolsó bekezdés elmarad, ugyanakkor 
a következő mondattal szeretnénk az 1. pontot kiegészíte
ni :"A komfortos lakás továbbra is az Önkormányzati Közüzemi 
Vállalat kezelésében marad."
Ezzel a módosítással 4 igen, 1 tartózkodás mellett java
soljuk elfogadásra.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Szabó úrtól szeretném megkérdezni, hogy a Péti Ifjúsági 
Szervezet elfogadja-e ezt a módosítást.

S z a b ó  József a PISZ vezetője:

Igen, elfogadjuk.

A n g y a l  Péterné:

A polgármester úr által előbb ismertetett módosító indít
ványt mi Pétfürdőn már hallottuk és annak figyelembevéte
lével a határozattervezetet a Péti Részönkormányzat 8 igen 
és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Aki a 4 pontosítással az ingatlanhasználati szerződéster
vezetet elfogadja kérem szavazzon.

A képviselő-testület 16 igen szavazat, 3 tartózkodás mel
lett a következő határozatot hozta:

80/1993. (IV.30.) számú képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület 1,5 MFt-os ráfordítás évenkénti 
ütemezése ellenében hasznosításra az objektumot átadja 
a Péti Ifjúsági Szervezetnek. Az arról szóló ingatlan- 
használati szerződés aláírására a polgármester urat 
felhatalmazza.
Határidő: azonnal

Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester
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4/1 3 . Várpalota Zrínyi Ilona (2. számú) általános Iskola 

tornaterem építési program jówáltiagyása

4/14 Inota Körzeti Orvosi Rendelő építési program jóváhagyása

4/15. Wárpalota 6. sz. általános Iskola tornaterem építési

program

L e s z k o v s z k i  Tibor

Ezen beruházásokat a Képviselő-testület korábban jóváhagyta, 
most ezen program elfogadásáról van szó.

S z a t h m á r y  Kálmán

A jóváhagyott beruházások alapító okiratainak a jóváhagyása 
s z ü k s é g e s .Kérem a Tisztelt K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t é t , hogy támoga- 
tólag fogadják el.

L a n c z m a n n  József

A Városrendezési és Kommunális Bizottság támogatja a ha tá rozat
tervezetek elfogadását.

P a p p Gyula

Az Inotai Részönkormányzat szintén javasolja a h a t á r o za t -t er v e
zet elfogadását mindhárom esetben. ' .

T ö r z s ö k  Károly

Mindhárom anyaghoz van táblázat, amely tartalmazza a beruházások 
ütemezését. Kérdésem az, mennyiben változik a prognosztizált 
ár az előre tervezett beruházási árhoz képest?

S z a t h m á r y  Kálmán

Az eredeti beruházási összeg nem változik, ezek fix árak, m i n d 
három beruházásra szerződés köttetett ezen összegekkel.

L u k á t s András

Soknak találom az előirányzott olajmennyiséget. 

L e s z k o v s z k i  T ibor 

Gya korlatilag 750 m2 körüli az épület.
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C z i f r a László

A Pénzügyi Bizottság ülésén is feltettem a kérdést, hogy m i 
korra várható a tornatermek befejezése, mert a szerződéses 
h a táridőig.-.-ti ár biztosan nem készül el. Akkor azt mondták, hogy 
napokon belül tárgyalnak a kivitelezőkkel. Kérdezném, milyen 
eredménnyel zárult a tárgyalás?

S z a t h m á r y  Kálmán

A kivitelező augusztus 15-re vállalta. Az UNITRO Pét Kft-t és 
a Jager brikettgyár villamos részlegét vonták be alváll al ko zó
ként a munkálatokba.

D r . S z i l á g y i  Tibor

Nem okoz gondot, hogy a céltámogatási törvény ezután kerül 
elfogadásra?

U n f e r d o r b e n  Anikó

Áthúzódó céltámogatásról van szó. Tulajdonképpen a céltámogatás 
pénzügyi fedezete már eldöntött.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Amennyiben nincs észrevétel, kiegészítés, szavazásra teszem 
fel sorrendben a céltámogatási pályázatokkal kapcsolatos ha
tározattervezeteket .

Aki egyetért a Zrínyi Ilona Általános Iskola határoza t t er ve 
zetével, kérem szavazzon.

A Képv is el ő-testület e g y h a n g ú l a g  a következő ha tá ro z a
tot hozta:

81/1993. (IV.30.) számú kép viselő-testületi határozat

A Kép viselő-testület a tornaterem építését az Építőipari 
Kft. Agárd kivitelezésében 164/1992 (VIII.17.) sz. h a 
tározatával elfogadta és egyben megbízta a Polgármestert 
a kiviteli szerződés megkötésére.
Városgazdálkodási Iroda a 27/1992. (VII.6.) sz. Önkormán y
zati rendelet alapján összeállította programjavaslatát, 
melyet a Képviselő-testület jóváhagy az ütemezésnek m e g 
felelően .

Felelős: Leszkovszki Tibor polgármester 

H a t á r i d ő : a határozat megküldésére: május 13.
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Aki egyetért Inota Körzeti orvosi Rendelő építési programjával, 
kérem szavazzon.

A Képviselő-testület e g y h a n g ú l a g  a következő ha t á ro 
zatot hozta:

82/1993. (IV.30) sz. képviselő-testületi határozat

A Képviselő-testület az Inota. Pólyán úti Orvosi R e n 
delő építését és árajánlatát az Unitro-Pét Kft t e r v e 
zésében és kivitelezésében a 162/1992. (VI II .17.) sz. 
határozatával elfogadta.

A Városgazdálkodási Iroda által úgy az 1992. évi k ö l t 
ségvetés, valamint az 1993. évi költségvetésben e l ő t e r 
jesztett összeget a Képviselő-testület jóváhagyta. E n 
nek megfelelően a Városgazdálkodási Iroda a 27/1992.
(VII.6.) sz. Várpalota város Önkormányzati Kép v i s e lő - te s
tületének, az önkormányzati beruházások szabályozásáról 
szóló rendelete alapján állította össze p r o g r a m j a v a s 
latát, melyet a Képviselő-testület vizsgált és azt e l 
fogadja .

F e l e l ő s : Leszkovszki Tibor

H a t á r i d ő : a h atározat megküldésére: május 15.

Aki egyetért a 6. sz. Általános Iskola tornaterem építési p ro g
ramjával, kérem szavazzon.

A Képviselő-testület e g y h a n g ú l a g  a következő határozatot 
h o z t a : '

83/1993 (IV.30.) sz. képviselő-testületi határozat

A Képviselő-testület a tornaterem építését az Építőipari 
Kft. Agárd kivitelezésében a 164/1992. (VIII.17) sz. 
határozatával elfogadta és egyben megbízta a P o l g á r m e s 
tert a kiviteli szerződés megkötésére.
A Városgazdálkodási Iroda a 27/1992. (VII.6.) sz. Ön k or 
mányzati rendelet alapján összeállította p r o g r a m j a v a s 
latát, melyet a Kép vlselő-testület jóváhagy az ü t em e z é s 
nek megfelelően.

Felelős: Leszkovszki Tibor-v polgármester 

H a t á r i d ő : a határozat megküldésére: május 15.

i
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4/16. Fejlesztési pénzeszköz átadása a Veszprém megyei

Vízmű Vállalat részére

S z a t h m á r y  Kálmán

A Róbert Károly úti magánerős építkezések elkészültek.
Ezek a telkek teljes közművesítéssel lettek eladva. A lakók 
be kívántak költözni, ezért a Városgazdálkodási Iroda 4 MFt-os 
vízügyi tartalékkeret terhére áldozni kellett ill. kellene 
595.000 .- F t - o t , ennyiért vállalta a kivitelező a csatornázást.
A pénzeszköz átcsoportosítására a Vízmű részére azért van szük
ség, mert így saját beruházásban folyik a munka. Ebben az eset
ben ÁFA mentes, így 150 EFt-ot lehet megtakarítani. A Vízmű 
120 EFt saját erővel is hozzájárult a saját fejlesztési alap
jából.

L a n c z m a n n  József

A Városrendezési és Kommunális Bizottság 5 igen szavazattal 
javasolja a hatá rozat-te rv ez et elfogadását.

A n g y a l  Péterné

A Péti Részönkormányzat szintén javasolja a határozat-tervezet 
e l f o g a d á s á t .

P a p p Gyula

Az Inotai Ré szönkormányzat javasolja a' hat ár oz at -tervez et  elfő ga- 
dásá t .

L e n g y e i Csaba

A 600 EFt beruházási árajánlatot a Vízmű adta? 

L e s z k o v s z k i  Tibor

Mi kértük az árajánlatot, ez volt a legolcsóbb, ezt azóta le

alkudtuk 595 E F t - r a . Ezt a szerződést átadtuk a Vízműnek, a 
Vízmű mint beruházó szerepelne itt általunk átadott pén ze sz köz
zel.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Több kérdés, hoz zászólás nem lévén azzal a módosítással teszem 
fel a határoza t- te rvezete t szavazásra, hogy a beruházási fede
zet 595EFt legyen. Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.

A Ké pviselő-testület e g y h a n g ú l a g  a következő hat ároza
tot hozta:
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8 4 /1 9 93 . (IV.30.) sz. képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete a 
Róbert Károly utcai, a mellékelt műszaki vázrajz szer- 
rinti csatornabővítés céljaira 595 EFt, azaz Ötszáz- 
kilencvenötezer oo/loo forint beruházási fedezet át a 
dását határozza el.
A fedezet forrása: Városgazdálkodási Iroda vízrendezési 
feladatok tartalék kerete .
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a fe 
dezet átadásával kapcsolatos megállapodást kösse meg.

F e l e l ő s : Leszkovszki Tibor 

H a t á r i d ő :

Dr. Buzási István és Domokos István elment. Csővári János m e g 
érkezett, létszám: 18 fő.

4/ 17. Várpalota és térsége rehabilitációs programija

S z a t h m á r y  Kálmán

Szeretném előre bocsájtani, hogy ez a rehabilitációs program 
a japán hitelre való pályázás körét jelenti. A hat önk or m án y 
zat képviselő-testületének döntése alapján céltársulás ala
kult Várpalota és térségében a megvalósításra. Amíg döntés nem 
lesz a címzett támogatás elnyerésében, továbbra is keressük 
a céltámogatási lehetőségeket. Ez a beruházás egységes és m e g 
valósítható akkor lesz a japán hitelezők körében, ha a hat 
önkormányzat 20 témában 88 p á l y á z a t o t b e n y ú j t . 31 különböző 
beruházási fajta indulna és 28 különböző pályázati határidőre 
kellene évente odafigyelni. A térség finanszírozását ez b o 
nyolulttá tenné. A program a kormány elé kerül, a gazdasági 
bizottság már tárgyalta a témát. Azt kérem, hogy a K é p v i s e 
lő-testület hatalmazzon fel bennünket arra, hogy,a címzett 
támogatást megpályázzuk. Ez magasabb, mint a céltámogatás, 

így gyakorlatilag egy támogatási formában az összes állami ga 
ranciális pénzeszköz megszerezhető lenne. így az egész együtt 
kezelhető.

C z i f r a László

A Pénzügyi Ellenőrző és Gazdálkodási Bizottság egyhangúlag 
támogatja a határozat-tervezet elfogadását.
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L a n c z m a n n  József

A Városrendezési Bizottság 5 igen szavazattal javasolja. Az 
előterjesztés tárgya félreértésre adhat okot.

A n g y a l  Péterné

A Péti Részönkormányzat egyhangúlag támogatja a ha tározat-ter- 
vezet elfogadását.

Pa p p Gyula

Az Inotai Részönkormányzat szintén egyhangúlag támogatja.

Dr S z i l á g y i  Tibor

A Környezetvédelmi Bizottság is egyhangúlag támogatja a ha 
tározat-tervezetet.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Aki egyetért a határozat-tervezettel, kérem szavazzon.

A Képviselő -testület 17 igen szavazattal 1 tartózkodással a 
következő határozatot hozta:

8 5/ 19 93 .(I V 3 0 .) sz. képviselő-testületi határozat

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete m e gt á r 
gyalta Várpalota és térsége rehabilitációs programját és 
indokoltnak találja a címzett támogatás megpályázását. 
Felhatalmazza a Polgármestert, hogy pályázatot kés zí t 
tessen és azt a Magyar Közlönyben közzétett 1993 május 
14-ig az illetékes minisztériumokhoz juttassa el.

Határidő: 1993. május 10.

F e l e l ő s : Leszkovszki Tibor polgármester

B e j e l s o t é s e k , ,  h o z z á s z ó l á s o k  :

D r . S z i l á g y i  Tibor

A Jókai utca környékén a kutyatulajdonosok és a kisgyermekes 
családok között konfliktushelyzet alakult ki. A zöldterületen 
a gyermekek játszanak, a kutyák rájuk ugrálnak, stb.

Dr. C z e i d 1 i István

Szintén tájékoztatási céllal mondanám, hogy ebet csak mások 
zavarása nélkül lehet tartani. A kutyával való veszélyeztetés 
szabálysértésnek minősül. Amennyiben ezeket a szabályokat az 
ebtartó nem tartja be, az állat esetleg ki is irtható.
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Főképpen a vár körül és a Thuri téren veszélyes a kisgyermekek 
sétáltatása. Körülményes, mert sajnos az ebtartók a kutyákat 
ide hozzák ki. Úgy gondolom, ezt meg kell beszélnünk Dr. Szi
lágyi Tibor képviselő úrral és valamiféle megoldást kell ta
lálnunk.

L u k á t s  András

Az említett helyeken nem elsősorban a kóbor kutyák okoznak gon
dot, hanem azok az ebek, amelyeket a gazdájuk őriz.

J o 1 s v a i Artúr

Véleményem szerint ez városszerte probléma. Ez nemcsak a gyer
mekekre veszélyes. Számtalanszor láttam, hogy kerékpárra, ki s
motorra felugrálnak és így balesetet okoznak a kutyák.

S a j t o s  János

A Vízmű a 8-as főút mellett felásta a területet (Inotán) és 
rendezetlenül hagyták ott a terepet.

Szükséges lenne konténerek kihelyezése Inota kivezető útjaira 

M i s  k o l c z i  Ferenc

Nem szeretném, ha a lakosság úgy értékelné, hogy Péten nem 
voltak sikeresek a konténer kihelyezések. A konténerek szer
dán már tele vannak, ezek a Csákány-hidra kerülnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Az idén kiszállított szemét 30 %-a kerül -a Csákány-hidi szemét
telepre .

V e i s z h a u p t  Sándor

Én is sikeresnek találom a konténer kihelyezési akciót. Egy db 
konténert még a Liszt Ferenc utcai garázsoknál el kellene he
lyezni. A konténerek elszállítása nem megoldott. A Közterület 
Felügyelőknek hetente ellenőrizni kellene a konténerek telí
tettségét .

A benzinkút melletti régi piac területére kérték az ott la
kók 1 db betonasztal kihelyezését. Ez kielégítené az ott lakók 
p i a c i g é n y é t .

A Hősök tere és a Szajna presszó közötti részen régen virágzó 
kertek voltak, ezt parkosítás címszó alatt nem engedélyezik az 
ott lakóknak rendbe tenni. Ez ma már kaszálható terület. Kérik 
az ott lakók, hogy ismét adják vissza ezt a területet.

L e s z k o v s z k i  Tibor

Ez a Péti Részönkormányzat hatáskörébe tartozó döntés.



58

L u k á t s András

A Budai Nagy Antal, a Csernyei és a Bán Aladár utca k er es z
teződésben az utat megcsinálták és az eső elvezető árok rend
ben van. Ezt a kanyart életveszélyesnek tartom, itt leszűkül 
az út. Kérem az illetékeseket, hogy valamilyen szalagkorlátot 
tegyenek oda. Ez a gyalogosoknak is és az autósoknak is élet- 
veszélyes .

L a n c z m a n n  József

A Készenléti lakótelepen a kerülőutat kátyúztuk. A kivezető 
úton a murvázást el v é g e z t ü k .Folyamatban van a táblák kihelye
zése. A murvás utakat is kikátyúztuk. A Dózsa Gy. utca mellől 
eltávolítottuk a törmeléket. Az összekötőlépcsőt; le takarítot
tuk, a korlát mázolása jövő héten meg lesz. A postával szembeni 
hiányzó korlátrész a jövő héten kerül elhelyezésre.

M i s k o l c z i  Ferenc

Április 1-én a Péti Részönkormányzat képviselői bejárták a pét- 
fürdői területet, ahol a Közüzemi Vállalat képviselői is jelen 
voltak. Olyan igény merült fel, hogy a Berhidai út és a Liszt 
Ferenc út játszótereit rendbe kellene rakni, a homokozó beton- 
szegélyének cseréje szükséges, valamint két megsüllyedt járda- 
szakaszt meg kell javítani.

L a n c z m a n n  József

Ezen a területen nem jártunk, akkor ez az igény nem hangzott 
el. Bálint Géza írásban adta be az igényeket a Közüzemi Válla
lat f e l é . '.

M i s k o l c z i  Ferenc

Jeleztem a Bálint Gézának, hogy ezeket a problémákat vegye fel 
a listára, ő azt mondta, hogy ezek is felkerültek. Ezért tettem 
fel a kérdést.

L a n c z m a n n  József

Két héten belül elv-égezhetők a munkák.

S z a t h m á r y  Kálmán

Péten az óvoda melletti homokozóba beleesett egy gyermek, m e g 
sérült, ezt a szülő jelentette be, és kérte a homokozó ren db e
tételét .

T ó t h  Kálmán

A Péti Részönkormányzattal egyeztetett álláspontunk: tev ék en y
ségünket az ő általuk meghatározott sorrendben végezzük. Bí z
zák meg Bálint Gézát az ellenőrzéssel. A homokozó esetében a 
ba lesetveszélyt elhárítottuk, de gyakorlatilag az egészet újra 
meg kell csinálni.


